
Компания-экспонент ____________________________________________________

Company (full name) 

Тариф на 

услуги в EUR 

(без НДС) /Rates 

for services in 

Euro (VAT excl.)

Коли-чество 

/ Quantity

50,85

186,44

152,54

16,95

5,32

7,95

Подпись / Signiture   __________________  м.п. / Stamp place

        Дата / Date   __________________

СПОНСОРСКИЕ ПАКЕТЫ (ПО ЗАПРОСУ) / SPONSORSHIP PACKAGES (ON REQUEST)

!! For  equipment or implements loss or damage the Exhibitor is obliged to refund their market value.

Заявка № 3 на рекламные услуги /                                                                      

APPLICATION 3 FORM FOR ADVERTISING SERVICES 

К договору  /  to the Contract № _____ от __________                      

ПУТЕВОДИТЕЛЬ ВЫСТАВКИ / EXHIBITION GUIDE

Издание, в котором представлен план выставки, список участников, программа мероприятий выставки. Распространяется среди 

посетителей и участников выставки / The publication, which presents the plan of the exhibition, the list of participants, the program of 

events of the exhibition. Distributed among visitors and exhibitors.

В каталоге размещается подробный список участников с контактной информацией и кратким описанием видов 

деятельности.Распространяется среди специалистов отрасли, на семинарах и бизнес-конференциях в рамках выставки / The 

Catalog contains a detailed list of participants with contact information and a brief description of the types of activities. It is distributed 

among industry specialists, at seminars and business conferences during the exhibition.

!!!   За утерю или порчу оборудования или инвентаря  Экспонент возмещает их рыночную стоимость.

Наименование оборудования и предоставляемых услуг /                                                                                      

Services and equipment

РЕКЛАМА НА САЙТЕ ВЫСТАВКИ / ADVERTISING ON THE EXHIBITION SITE

Размещение логотипа фирмы / Placing of the company's logo 

Размещение баннера на сайте НВЦ БелЭкспо размером 270х100 pix (на странице выставки), сутки 

/ Placing of a banner on the website of the National Exhibition Center BelExpo, size 270x100 pix (on 

the exhibition page), days

Размещение баннера на сайте НВЦ БелЭкспо размером 270х100 pix (сквозной, на всех страницах 

сайта), сутки / Placing of a banner on the website of the National Exhibition Center BelExpo, size 

270x100 pix (pass-through, on all pages of the site), day

Размещение рекламы в каталоге выставки на второй, третьей или четвертой страницах обложки, 4 

цвета, стр. / Advertising in the exhibition catalog on the second, third or fourth pages of the Catalog 

cover, 4 colors, page.

Размещение рекламы в каталоге выставки на странице внутри каталога, полноцветная реклама, 

стр. / Advertising in the catalog on a page inside the exhibition catalog, full-color advertising, page.

КАТАЛОГ ВЫСТАВКИ / THE OFFICIAL CATALOG OF THE EXHIBITION

Внесение дополнительной информации об участнике в каталог (заполнить форму заявки №4) / 

Placing  of the information about the participant in the Catalog (fill out the application form number 

4)

Страница 1 Заявка № 3 на рекламные услуги


